
30 862 Goedkeuring van het op 21 december 2005 te
Middelburg tot stand gekomen Verdrag tussen
het Koninkrijk der Nederlanden en het Vlaams
Gewest betreffende de uitvoering van de
ontwikkelingsschets 2010 Schelde-estuarium
(Trb. 2005, 310)

Nr. 21 VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG
Vastgesteld 17 oktober 2008

De vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit1 heeft
een aantal vragen voorgelegd aan de minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit (2008Z03061/2008D06283) over de Hedwigepolder.
De minister heeft deze vragen beantwoord bij brief van 16 oktober 2008.
Vragen en antwoorden zijn hierna afgedrukt.

De voorzitter van de commissie,
Schreijer-Pierik

De griffier van de commissie,
Dortmans

1 Samenstelling:
Leden: Van der Vlies (SGP), ondervoorzitter,
Schreijer-Pierik (CDA), voorzitter, Atsma
(CDA), Van Gent (GL), Poppe (SP), Waalkens
(PvdA), Snijder-Hazelhoff (VVD), Jager (CDA),
Ormel (CDA), Koopmans (CDA), Van der Ham
(D66), Van Velzen (SP), De Krom (VVD),
Samsom (PvdA), Van Dijken (PvdA), Neppérus
(VVD), Jansen (SP), Jacobi (PvdA), Cramer
(CU), Koppejan (CDA), Graus (PVV), Vermeij
(PvdA), Zijlstra (VVD), Thieme (PvdD) en
Polderman (SP).
Plv. leden: Van der Staaij (SGP), Mastwijk
(CDA), Ten Hoopen (CDA), Vendrik (GL),
Luijben (SP), Tang (PvdA), Boekestijn (VVD),
Bilder (CDA), Biskop (CDA), Vacature (CDA),
Koşer Kaya (D66), Van Leeuwen (SP), Dezentjé
Hamming-Bluemink (VVD), Eijsink (PvdA),
Depla (PvdA), Van Baalen (VVD), Kant (SP),
Blom (PvdA), Ortega-Martijn (CU), Van
Heugten (CDA), Brinkman (PVV), Kuiken
(PvdA), Ten Broeke (VVD), Ouwehand (PvdD)
en Lempens (SP).
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1
Is het de minister bekend dat men op het Belgische deel van de Hedwige-
dijk reeds begonnen is met het kappen van bomen?

Ja. (zie bijlage1)

2
Hoe verhouden deze berichten over het kappen van bomen op de
Hedwigedijk zich met eerdere toezeggingen van minister-president
Peeters aan minister Verburg, naar aanleiding van het debat in de Eerste
Kamer over de Westerscheldeverdragen, dat hij bereid is serieus en
welwillend over eventuele alternatieven te overleggen en te onderhan-
delen?

Voorafgaand aan het debat in de Eerste Kamer over de Westerschelde-
verdragen op 8 juli jongstleden heeft minister-president Peeters desge-
vraagd aangegeven dat de Vlaamse regering serieus en welwillend wil
overleggen over alternatieven voor natuurherstel in de Hedwigepolder die
eventueel door Nederland worden voorgelegd. In afwachting van de
onderzoeksresultaten van de commissie Nijpels zal de Nederlandse rege-
ring beoordelen of dit aan de orde is.

Ik zie geen reden om aan de toezegging van de minister-president Peeters
te twijfelen.
Overigens wijs ik erop dat het grensoverschrijdende karakter van de
verdragen niet betekent dat de verdragspartners hun eigen verantwoorde-
lijkheid verliezen en Vlaanderen op haar grondgebied niet mag verder
gaan met haar eigen natuurontwikkeling.

1 Ter inzage gelegd bij het Centraal Informa-
tiepunt Tweede Kamer.
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